



香港中文大學職員協會

香港中文大學教師協會



# 沙田凱悅酒店 - 會員專享優惠



香港沙田凱悅酒店呈顯獨家餐飲、水療和健身優惠。

## 餅店 - 外賣午餐 (餅店外賣午餐8折優惠)

- 惠顧10份或以上餅店外賣午餐，可享75折優惠
- 惠顧30份或以上，可享免費送遞服務到香港中文大學內各地點
- 每份可獲免費天天吧飲品禮券1張 (換領券可於星期一至日使用，包括歡樂時光時段)
- 凡星期一惠顧10份或以上，可享免費送遞服務到鄭裕彤樓
- 凡星期三惠顧，每份可享免費甜品1客
- 凡星期五惠顧，每份可額外獲免費天天吧飲品禮券1張 (換領券可於星期一至日使用，包括歡樂時光時段)

## Melo 水療中心

- 凡惠顧任何90分鐘自選身體按摩或面部療程，可額外免費享受30分鐘護理

## 健身中心-健身會籍計劃

- 凡惠顧6個月個人健身會籍計劃或雙人健身會籍計劃，可額外免費享受1個月健身會籍計劃
- 凡惠顧12個月個人健身會籍計劃或雙人健身會籍計劃，可額外免費享受2個月健身會籍計劃
- 健身會籍會員可免費享用健身中心設施、戶外恆溫泳池、按摩池、蒸氣浴、桑拿房及儲物櫃

## 條款及細則

- 推廣期為即日起至2025年6月30日
- 賓客必須提供有效的會員號碼以享用以上優惠
- 水療優惠不可與其他推廣或優惠同時使用
- 水療優惠只適用同一賓客於同一天預訂及享用的療程
- 如有任何爭議，香港沙田凱悅酒店將保留最終決定權

預訂



外賣午餐



Melo Spa 水療中心



健身會籍計劃

香港沙田凱悅酒店 香港新界沙田澤祥街18號  
 電話：3723 1234 傳真：3723 1235 hyattregency.com  
 凱悅(HYATT)的名稱、設計和相關標誌是凱悅酒店集團的商標。  
 ©2025凱悅酒店集團版權所有。保留所有權利。

Enjoy the exclusive dining, spa and fitness offers presented by Hyatt Regency Hong Kong, Sha Tin.

## Patisserie - Gourmet to Go Lunch Set

- 20% discount for Gourmet To Go Lunch Set
- 25% discount for the purchase of 10 sets of Gourmet To Go Lunch Set or above
- Free delivery to locations within The Chinese University of Hong Kong for purchase of 30 sets or above
- A complimentary drink coupon for Tin Tin Bar per set (coupon valid from Monday to Sunday, including happy hours)
- Free delivery to Cheng Yu Tung Building for purchase of 10 sets or above on Monday
- A complimentary dessert for every set on Wednesday
- An extra complimentary drink coupon for Tin Tin Bar per set on Friday (coupon valid from Monday to Sunday, including happy hours)

## Melo Spa

- Purchase any 90-minute body massage or facial treatment, and receive a complimentary 30-minute add-on treatment of your choice

## Fitness Centre - Fitness Membership

- Sign up for 6-month individual or couple membership plan, and receive complimentary membership for 1 additional month
- Sign up for 12-month individual or couple membership plan, and receive complimentary membership for 2 additional months
- Members of the Fitness Membership can enjoy complimentary access to Fitness Centre, outdoor temperature controlled swimming pool, hot tub, steam room, sauna room and lockers

## Terms and conditions

- Available from now through 30 June 2025
- Guests must quote a valid membership number to enjoy the above offers
- The spa offer cannot be used in conjunction with other promotions nor discounts
- The spa offer is valid for treatments booked and enjoyed by the same guest on the same day only
- In the event of any dispute, the decision of Hyatt Regency Hong Kong, Sha Tin shall be final and conclusive

## RESERVATION



Gourmet to Go Lunch Set



Melo Spa



Fitness Membership

Hyatt Regency Hong Kong, Sha Tin 18 Chak Cheung Street, Sha Tin  
 T: 3723 1234 F: 3723 1235 hyattregency.com  
 The HYATT trademark and related marks are trademarks of Hyatt Corporation or its affiliates. ©2024 Hyatt Corporation. All rights reserved.

